



KEMENTERIAN PENDIDIKAN TINGGI
KENYATAAN TENDER PRA KELAYAKAN

Kerajaan Malaysia berhasrat mempelawa tender dari kontraktor-kontraktor yang layak melalui
Pra Kelayakan untuk

**PEMBINAAN ASRAMA PELAJAR BAGI POLITEKNIK TUN SYED NASIR, PAGOH, JOHOR SERTA LAIN-LAIN
KERJA BERKAITAN (REKA DAN BINA)**

Jenis & No.Tender	Keterangan Am Kerja	Syarat-syarat Pra Kelayakan	Harga Dokumen Tender
Tender ini adalah Tender Terbuka Pra Kelayakan No. Tender: KPT/P/PQ/ PTSN(JHR) 2024(1)	Lokasi tapak bina terletak di Lot 23457, Mukim Jorak, Muar, Johor Darul Takzim Tempoh penyiapan adalah 36 bulan	Jenis Syarikat T1 Berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB) dan mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK) dalam Gred G7 DAN Mempunyai sijil pendaftaran seperti berikut: Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) Gred : G7 Kategori : B Pengkhususan : B01 & B04 ATAU Berdaftar dengan UPKJ Kelas : A Kepala : II Sub Kepala : 2(a) & 2(b) ATAU Berdaftar dengan PUKONSA Kelas : A Tajuk : II Tajuk Kecil : 4 DAN Mempunyai Sijil Taraf Bumiputera * Tempoh sah laku sijil-sijil berkenaan hendaklah TIDAK KURANG 3 BULAN dari tarikh tutup iklan	RM100.00 Sahaja Pembayaran hendaklah dibuat: Dalam Bentuk Wang Pos / Kiriman Wang / Draf Bank yang dipalang atas nama "AKAUNTAN NEGARA MALAYSIA-KPT-T"

Tarikh Penjualan Dokumen	: 4 Mac 2024 Sehingga 18 Mac 2024
Cara Bayaran Dokumen	: Serahan Wang Pos / Kiriman Wang / Draf Bank
Catatan Iklan	: 1. Petender/Wakil diminta hadir ke Bahagian Pembangunan, KPT bersama Satu (1) salinan sijil-sijil berkaitan untuk semakan dan saringan awal pada tarikh penjualan dokumen seperti dinyatakan di atas. 2. Hanya petender yang layak dan telah mengemukakan slip bayaran akan menerima Emel pautan Google Drive bagi memuat turun dokumen. 3. Petender wajib mengisi, melengkap, mencetak dan mengembalikan secara hardcopy dokumen pra kelayakan tersebut.
Tarikh Tutup Tender	: 28 Mac 2024 (Khamis - Jam 12.00 Tengahari)
Tempat Memasukkan Tender	: Peti Tender, Kementerian PendidikanTinggi, Bahagian Pembangunan, Aras 10, No.2, Jalan P5/6, Presint 5, 62200, W.P. Putrajaya.
Pegawai Untuk Dihubungi	: Sebarang pertanyaan boleh berhubung dengan pegawai berikut: 1. Sr Mohd Nasir Bin Hashim (nasirpg@mohe.gov.my, 03-88705176) 2. Pn. Nurhazwani Binti Roslan (nurhazwani.roslan@mohe.gov.my, 038870 5129)